
Bestyrelsesmøde Viby-Rosenvang dagtilbud 

Bilag: a) dagtilbuddets kommunikationsstrategi, b) procesplan arbejdstidsaftale, c) formandsberetning  

 

 
Hvor:  Mødet holdes FYSISK 
 
            
Hvornår:   D. 08.06.2021 fra kl. 17.15 til kl. 19.45    
   

Hvem:       
Forældrerepræsentanter:  

• Sidse Godske Olsen Børnehuset Grundtvigsvej (formand)    

• Lotte Lind Larsen, Østerbo Vuggestue og Børnehave (næstformand)  

• Kristian Krämer, Børnehuset Hurlumhejhuset    

• Michelle Thomsen, Børnehuset Fredensvang       

• Signe Roholt, Børnehuset Vidtskue  

• Mie Lundgaard, Børnehuset Vilhelm Becks Vej   

• Helle Rûger, Børnehuset Moltkesvej 

• Mette F. H. Mathiasen, DII Tumlehuset  

• Mette Engberg-Sønderskov, Vuggestuen Bjørnbaksvej  

 

Medarbejderrepræsentanter:  

• Gitte (Bjørnbaksvej)  

• Pernille (Grundtvigsvej)  

• Dorthe (Vidtskue)    

 

Dagtilbudsleder: Lisbeth  
 
Referent:  Lotte Lind Larsen  

                                   
 

Dagsorden: 

Kl. 17.15-17.20 Velkomst og rammesætning.  

 

Referat fra mødet: 

Desværre var situationen den, at der var stort frafald blandt de valgte forældre til mødet. Kun en enkelt 

forælder var til mødet.  

Konsekvensen heraf blev, at vi valgte at fravige dagsordenen.  

 

Kl. 17.20 til 18.05: Kommunikationsstrategi: (vedhæftet) 

DTB havde udarbejdet en kommunikationsstrategi som blev godkendt på sidste bestyrelsesmøde.  

Aftalen blev, at vi skulle drøfte, hvorvidt bestyrelsen kan genkende det skrevne, samt hvad vi hver især 
forstår ved de anvendte ord.  

• Drøftelse af de ord, der er markeret med grønt? Hvad forstår vi hver især?  

• Er det skreven genkendeligt? Opleves der samstemthed?  

• Forslag til det videre arbejde med strategien?  
 

Gruppearbejde på tværs. 
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Gr. 1: Dorthe, Helle, Michelle, Sidse 

Gr. 2: Gitte, Kristian, Mette M, Signe 

Gr. 3: Pernille, Lotte, Mette E, Mie 

 

Opsamling i plenum  

 

Punktet omk. drøftelse og kvalificering af dagtilbuddets kommunikationsstrategi blev udsat til det 

kommende bestyrelses år.  

 
Kl. 18.05-18.20: PAUSE med plads til lidt til maven.  
 
Kl. 18.20 – 18.40: Læringssamtalen:  
 
Dagtilbuddets fælles valgte tema: ”Sproglige læringsmiljøer af høj kvalitet for alle børn”. 

 

1) Valgt tema begrundet i tilgængeligt og udvalgt data (fremlægges på mødet) 
 

2) Særlige opmærksomhedspunkter?  
o Hvad bliver vi nysgerrige på? 

 

Lisbeth holdt et kort oplæg omk. læringssamtalen, - hvad, hvorfor og hvordan. I samme fremlagte hun de 

data, der ligger til grund for valg af tema:  

• Sproglige læringsmiljøer af høj kvalitet for alle børn. 

 
Kl. 18.40-18.50: Arbejdstidsaftalen. (procesplan vedhæftet) 
Tiden om børn, tiden med børn og tiden for medarbejdere, der varetager særlige funktioner/opgaver.  

• Hvad betyder aftalen overordnet set? 

• Hvad betyder aftalen for den enkelte afdeling?  

• Status på arbejdet  

 

Status for dagtilbuddets arbejde med arbejdstidsaftalen er, at bilag 1 gruppen , der består af alle 

dagtilbuddets TR + 1 AMR + 1 PL og DTL er godt på vej. Det er et stort arbejde, idet alle afd. fremover skal 

planlægge al møde aktivitet et år frem samt agere indenfor den samme ramme i tid til andet arbejde som 

bilag 1 gruppen har estimeret.   

 

KL. 18.50-19.05: AULA  
• Status…… 

• Succeser versus udfordringer.  

 

AULA er nu vores fælles digitale platform. Desværre har det vist sig, at flere af de funktioner vi har gjort 
flittig brug af i børneintra ikke er at finde på AULA.  

Det betyder nye arbejdsgange, dialog omk. mulige justeringer samt at alle medarbejdere og aforældre 
bliver bekendte med og kan anvende den nye platform.  
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Kl. 19.10-19.30: Afrunding af bestyrelsesåret 
• Herunder evaluering af året  

• Formandsberetning (vedhæftet)  

• Opgaver til kommende bestyrelse 

 

Det har været et meget anderledes år, hvor covid19 har fyldt meget. Alle møder undtagen dette er afholdt 
over Teams.  

Formandens beretning blev godkendt 

 

Kl. 19.30-19.40: Sidste nyt fra dagtilbuddet 

• Ændring i grundnormering 

• Ny pæd. leder til Hurlumhejhuset 

 

Børnehuset Fredensvang er fra 01.08.2021 ændret fra 12 vgst./40 bhv. børn til 17 vgst./30 bhv. børn.  

Børnehuset Vilhelm Becks Vej er fra 01.09.2021 ændret fra 12 vgst./40 bhv. børn til 17 vgst./30 bhv. børn.  

Årsagen er, at der i dagtilbuddet og i områderne omkring os, er mange ledige børnehavepladser.  

 
Kl. 19.40-19.45: Eventuelt. 

 

                                        

Ser frem til at skulle mødes med jer.  

Sidse og Lisbeth.  

 

Der er DIALOGMØDE MED RÅDMANDEN D. 17.06. 2021 FRA KL. 20-21.   

Det er virtuelt over teams, Lisbeth har sendt invitation, der indeholder link til de interesserede.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


